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Referat DISK bestyrelsesmøde den 24. august 2013 hos Erling Juul. 

Deltager: Erik Rimmen – Per Pedersen – Jan Lorentsen - Erling Juul 

Afbud:     Flemming Jensen 

1. Konstituering. 

Formand Erik Rimmen - Kasserer Erling Juul - Sekretær Flemming Jensen Pokaler 

Per Pedersen - DKK. reps. Jan Lorentsen –  

FJD reps. Erik Rimmen 

 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde. 

Er i orden. Vores protokol er udlånt til Palle Krag, husk at få den retur. 

 

3. Orientering : Fjd. Møde 8. maj. Åbne Racernes efterårsvinderklasser. På næste Fjd - 

engelske gruppemøde vil emnet blive taget op, hvad er vores holdning. 

      Erik orienterede om forslaget til åbning af udenlandske hundes deltagelse             

i DM. Vi kan som det ser ud nu deltage i nordiske mesterskabsprøver. Det er et ønske 

fra FJD´s side at åbne op for udenlandsk deltagelse i vores mesterskabsprøver. DISK 

ved formanden Erik Rimmen har sagt ja til at der må arbejdes videre med forslaget 

DGS og ESK er også positivt stemt, DBK er imod.  

Der har også været en diskuteret om mulighed for deltagelse i  

viderklasserne hos de øvrige Engelske racer, også her en positiv tilbagemelding.  

Erik fik bemyndigelse til at arbejde positivt videre med ovenstående forslag, men dog 

således at alle Engelske Racer skal være repræsenteret ved DM. 

Jan forslog at ovenstående kom til at gælde fra år 2016. 

  

4. Kontakt til moderklubben vedr. problematikken udstillingshunde kontra brugshunden. 

Klubben har sendt brev til DKK, som har behandlet det på deres møde, syntes brevet 

er fint og omhandler de problematikker der er.  

DKK ønsker af principielle grunde ikke at være medunderskriver, men vil meget 

gerne sende et støttebrev til os, som eventuelt kan sendes med til moderklubben. 

Brevene vil nu blive oversat og fremsendt til den Irske moderklub. 

 

5. Fælles Årbog. Der er nu mulighed for at vi kan komme med i Pointer- og Engelsk setter 

klubbens fælles årbog 

Der var enighed om at vi hægter os på denne årbog. 

 

6. Logo på tøj. John Jensen har kontakt med en som kan påsy vores logo på selvvalgt tøj, pris: 

50kr. for lille logo og 100kr. for mellem 175kr for stort. Erik kan fremvise eksempler. 

Der blev vedtaget at Erik sørger for der bliver indkøbt jakker til bestyrelsen med logo 

både på ryg og bryst. derudover bliver der indkøbt 15 trøjer til repræsentation ved 

forskellige arrangementer. Erik står for kontakten til John Jensen    

                                                                                                                                        

7. Forespørgsel fra Christina Bak vedr. DISK på Facebook. 

Erik sender følgende svar til Christina, hun må lægge det ud hun vil, men må ikke gør 
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det i Dansk Irsksetter Klubs navn. Motivering: søger folk på navnet, er vi bange for at 

det vil være Facebook der kommer frem og ikke klubbens hjemmeside. 

      

8. Skal referat og beretning fra generalforsamling i jagthunden? 

Enighed om at referatet kommer i som beslutningsreferat,  

      også enighed om årsberetningen  

    

9. Årbogsudvalget spørger om alle udstillingskritiker skal med i årbogen (måske kun 

jagthundeudstillinger) 

Der skal kun indskrives dem der er medlem i klubben.   

  

10. Ny repræsentant i markedsføringsudvalget, Helle ønsker ikke at fortsætte. Søren 

Godtfredsen har fået en ad. Hoc. opgave. Måske skal vi tænke vore nye medlemmer ind i 

markedsføringen noget oftere. 

Erik kontakter Søren Godtfredsen om han vil være vores repræsentant i udvalget, ved 

manglende deltagelse i arrangementerne skal han kontakte bestyrelsen om eventuel 

deltagelse.      

   

11. Dommerseminar for udstillingsdommere. 

Gunnar Jensen og Erik Petersen har taget initiativ til et dommerseminar for 

udstillingsdommer den 25. januar 2014. Klubben støtter op om initiativet. 

      

12. Hovedprøve 2014. 

Per forespurgte om hovedprøven 2014, fik oplyst at den kørte på skinner Gunnar Palle 

og Helge står for prøven som er den 28-29-30 marts 2014.  

  

13. Oprydning på hjemmesiden 

Erik Rimmen og Erik Petersen havde talt om en oprydning og en forenkling af 

hjemmesiden, efter en demonstration af dette, kunne den øvrige bestyrelse kun bifalde 

dette. Samtidig blev vi enige om at tilbyde Norge og Sverige links til deres hvalpesider 

og vores hvalpeside vil også komme på deres hjemmeside med et link. 

    

14. Kalender. Et medlem har efterspurgt en kalender for afholdelse af vore prøver som går 3 år 

frem. 

Per udpeget til at følge op på sagen, spørge de involverede og sætte oplysningerne på 

nettet.      

   

15. Vision. På generalforsamlingen efterlyste medlemmer en vision for klubben. 

Bestyrelsens vision er at bevarer vores Irsksetter som den gode smukke, jagt – familie 

og prøvehund, og være synlig de rigtige steder.   

   

16. Skal suppleant inviteres med til bestyrelsesmøder. 

Inviteres med efter behov.      
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17. Evt. 

     Erik har haft en henvendelse fra Ole Schmidt ang. vejledning om avl. 

Enighed om at følge og bruge de retningslinjer der er udarbejdet af DKK. 

Jan forespurgte om vi havde sponsoraftale med Royal Canin.  

Svar det har klubben ikke. 

Der skal tales med Uniq Food om eventuel forlængelse af sponsorkontrakt. 

Der skal købes ærespræmier ind til DM. Erling sørger for det. 

Erling oplyste at de reviderede love var afsendt til DKK. Til godkendelse. 

Næste møde 16. november i Lønstrup 

Mødet sluttede kl. 13.00 

 

 

Erik Rimmen   Per Pedersen 

 

 

Erling Juul   Jan Lorentsen  

    


